
 
Zápisnica 

z prvého riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Lužiankach, konané  
dňa 28. januára 2011 o 17.00 hod. na Obecnom úrade v Lužiankach 

 
Prítomní poslanci:  Marian Rác, Ing. Vladimír Macánek, Ivan Behúl, Martin Tonhauser,  
Marek  Buch,  Ing. Stanislav  Beňo, Milan Cabánek, Jozef Pagačovič, Ing. Marián Vrabec 
 
Počet prítomných občanov: dvadsať 
 
1/ Otvorenie a schválenie programu rokovania 
2/ Procedurálne otázky : 
- overenie zápisnice z predchádzajúceho rokovania 
- voľba návrhovej komisie 
- voľba overovateľov zápisnice 
- menovanie zapisovateľa zasadnutia 
3/ Informatívna správa starostu obce 
4/ Návrh na zriadenie komisií pri OZ, štatút postavenia a hlavné úlohy komisií OZ 
5/ Návrh plánu investičných akcií pre rok 2011 
6/ Návrh plánu kontrolnej činnosti pre prvý polrok 2011 
- výsledok kontrol platných zmlúv obce 
- úprava úväzku hlavného kontrolóra 
7/ Organizačné otázky : 
a/ zmluva o MHD linka 21 a 8 pre rok 2011 
b/ schválenie sobášnych dní a schválenie sobášiacich 
c/ návrh rozpočtu komisií pre rok 2011 
d/ návrh na zloženie Redakčnej rady Lužianskych noviniek 
e/ zmluva na odkúpenie pozemku do vlastníctva obce – cintorín Lužianky (ŽSR) 
f/ zmluva na cvičenie Zumby 
g/ návrh na poskytnutie príspevku smetných lístkov pre občanov nad 70 rokov 
h/ návrh na schválenie členov ústrednej inventarizačnej komisie 
ch/ žiadosť o poskytnutie priestorov KD na školský ples, a ples Zumby 
i/ zmluva o umiestnení meračov rýchlosti – Nadácia Allianz 
8/ Diskusia 
9/ Návrh na uznesenie 
10/ Záver 
 
 Starosta obce otvoril prvé riadne zasadnutie obecného zastupiteľstva. Privítal  
prítomných poslancov a  skonštatoval, že prítomní poslanci sú v plnom počte a sú uznášania 
schopní. Starosta obce vymenoval za zapisovateľku Renátu Bírovú. Poslanci OZ jednohlasne 
odsúhlasili overovateľov zápisnice v zložení: Ing. Vladimír Macánek, Martin Tonhauser. 
Zároveň jednohlasne odsúhlasili členov návrhovej komisie v zložení: Milan Cabánek, Marek 
Buch, Marian Rác. Ing. Beňo navrhol, aby  do programu bola zaradený aj bod- rozdelenie 
rajónov v obci medzi jednotlivých poslancov. Poslanci sa zhodli, že tento bod bude 
prerokovaný na najbližšom zasadnutí OZ. Poslanci jednohlasne odsúhlasili návrh programu 
prvého riadneho zasadnutia OZ (všetci za). 
 
 Starosta obce v informatívnej správe poďakoval bývalému starostovi obce Milanovi 
Cabánekovi za bezproblémové odovzdanie agendy, dokumentov a inventára obce. Starosta 
obce  informoval o ďalších problémoch, ktoré vyvstali pri snahe vybudovať kanalizáciu 
v obci. V súčasnosti prebieha revitalizácia školského areálu, chystá sa revitalizácia centra 
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obce a to na Kaplánovej ulici v okolí farského úradu a kostola. Uskutočnili sa rokovania, aj 
konkrétne kroky pri riešením protipovodňových opatrení. Plánuje sa s vybudovaním 
priechodov na Rastislavovej ulici, ktoré projekčne spracováva dopravný inžinier. V najbližšej 
budúcnosti bude potrebné rozhodnúť o využití druhého pavilónu základnej školy a jeho 
rekonštrukcii. Starosta obce ďalej informoval o kultúrnych akciách z plynulého obdobia, 
ktorými boli: „Silvestrovská kapustnica“ a „Poľovnícky ples“. 
 
 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo návrh na zriadenie komisií pri OZ a volebné 
obdobie rokov 2010-2014. Ing. Beňo navrhol, aby niektoré komisie boli zlúčené. K tomuto 
názoru sa pripojil aj Milan Cabánek. Ing. Beňo ďalej uviedol, že poslanci, ktorým bude 
pridelené vedenie komisií pri OZ by mali predložiť profesný životopis. K touto názoru sa 
pripojil aj Ing. Vrabec. Milan Cabánek navrhol, aby tento bod programu bol preložený na 
ďalšie zasadnutie OZ ( za návrh Milan Cabánek, Ing. Beňo, Ing. Vrabec, ostatní proti). 
Poslanci OZ schválili starostom predložený návrh komisií pri OZ v Lužiankach (Marián Rác, 
Ing. Macánek, Ivan Behúl, Martin Tonhauser,  Marek Buch, Jozef Pagačovič, zdržali sa  
Ing. Beňo, Milan Cabánek, Ing. Vrabec). 
 
 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo návrh starostu obce na predsedov 
jednotlivých komisií pri OZ v Lužiankach (proti Milan Cabánek, Ing. Beňo, zdržal sa Ing. 
Vrabec, ostatní za). Funkciu predsedov komisií neprijali poslanci Ing. Beňo a Milan Cabánek. 
Ing. Beňo navrhol, aby štatút a hlavné úlohy komisií pri OZ bol predsedami jednotlivých 
komisií  rozšírený a doplnený. 
  

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo investičné akcie na rok 2011(všetci za).  
 
Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie správu hlavného kontrolóra obce o výsledku 

kontrol platných zmlúv obce a schválilo návrh plánu kontrolnej činnosti na prvý polrok 2011 
(všetci za). 
  

Obecné zastupiteľstvo  prerokovalo návrh starostu obce na zvýšenie pracovného 
úväzku hlavného kontrolóra obce zo 40% na 60%. Ing. Beňo uviedol, že v uplynulom 
volebnom období bol poslancami schválený 40% pracovný úväzok kontrolóra obce na 
volebné obdobie šiestich rokov. Ďalej uviedol, že konzultoval možnosť zvýšenia pracovného 
úväzku s príslušným ministerstvom, a to uviedlo, že sa pracovný úväzok počas volebného 
obdobia  nemení. Starosta obce uviedol, že si  túto skutočnosť overí a o výsledku bude 
informovať na nasledujúcom zasadnutí OZ. 
 
 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo sobášne dni na piatok a sobotu. 
V piatok od 13.00 hod. do 17.00 hod., a sobotu od 09.00 hod. do 18.00 hod. Sobášnou 
miestnosťou bude sobášna miestnosť na Obecnom úrade v Lužiankach. Sobášiacim bude 
starosta obce. Z poslancov obecného zastupiteľstva bol menovaný za sobášiaceho Milan 
Cabánek (zdržal sa Milan Cabánek, ostatní za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo návrh rozpočtu komisií pri OZ. Ing. Beňo navrhol, 
aby rozpočet komisií bol znížený. Ing. Macánek navrhol, aby tento bod programu  bol 
odložený na ďalšie zasadnutie OZ (všetci za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo návrh  členov redakčnej rady. Milan Cabánek sa 
vzdal členstva v redakčnej rade. Poslanci OZ jednohlasne schválili upravený návrh redakčnej 
rady (všetci za). 
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 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo odkúpenie pozemku  par. č. 1420/5 
o výmere 2484 m2   v k.ú. Lužianky (nový cintorín Lužianky) za celkovú cenu 25 038,- € od 
predávajúceho, Železnice SR, Klemensova 8, 813 61  Bratislava (všetci za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo uzatvorenie zmluvy s Mgr. Libušou 
Šiškovou-Studio HERB na kondičné cvičenie Zumby v rozsahu 3 hodiny za týždeň v sume 
25,-€/hodina na obdobie január až december 2011. Prenájom telocvične v ZŠ s MŠ v 
Lužiankach vo výške 7,-€/hodina si bude Mgr. Šišková hradiť zo svojich zdrojov (všetci za). 
Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo uzatvorenie dohody  o vykonaní práce s 
Kamilou Krajčírovou na cvičenie v rozsahu 2 hodiny za týždeň v sume 18,-€/hodina. 
Prenájom telocvične bude hradiť  Obec Lužianky.  Miniálny počet cvičeniek bol stanovený na 
15 (všetci za).  
 
 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo poskytnutie príspevku 5ks smetných 
lístkov na vývoz komunálneho odpadu zdarma pre občanov s trvalým pobytom na území obce 
Lužianky, ktorí do 31. 12. 2010 dovŕšili 70 rokov, pre občanov nad sedemdesiat rokov a pre 
občanov vlastniacich preukaz ZŤP od narodenia do 70 rokov, maximálne však 5 ks smetných 
lístkov na domácnosť (všetci za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo návrh zmluvy o MHD na linku 21 a 8 na rok 2011. 
Milan Cabánek uviedol, že v minulom roku robil prieskum vyťaženosti MHD a na základe 
tohto prieskumu treba rozhodnúť či treba počet spojov ponechať, alebo zriediť. Jozef 
Pagačovič vyzval Milana Cabáneka, aby navrhol, ktoré spoje liniek č. 8 a č. 21 treba zrušiť, 
aby sa znížili obecné náklady na MHD, s uvedením  predpokladanej sumy úspory.  
Ing. Macánek uviedol, že údaje z prieskumu sú dôveryhodné, a treba sa o ne opierať. Obecné 
zastupiteľstvo odporučilo starostovi obce zvolať pracovné stretnutie ohľadne prerokovania 
úhrad a vykonávania mestskej autobusovej dopravy s firmou Veolia Transport Nitra pre našu 
obec v roku 2011 (všetci za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo bezplatné poskytnutie priestorov sály 
Kultúrneho domu v Lužiankach za účelom uskutočnenia „Školského plesu“ zorganizovaného 
ZŠ s MŠ v Lužiankach a „Plesu Zumby“ (všetci za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo členov ústrednej inventarizačnej 
komisie v zložení: Milan Cabánek, Ing. Vladimír Macánek (všetci za).   
   
 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo uzatvorenie zmluvy o umiestnení 
meračov rýchlosti s Nadáciou Allianz, Dostojevského rad 4, Bratislava (všetci za). 
 
 V diskusii starosta obce informoval prítomných o ďaľších krokoch, ktoré podnikol pri 
snahe vybudovať v našej obci kanalizáciu. Ing. Macánek chcel vedieť, či sú zamerané všetky 
miestne komunikácie. Starosta obce uviedol, že niektoré cesty ešte nie sú zamerané, ale je 
prichystaná objednávka pre geodetickú kanceláriu na zameranie zvyšných ciest. 
Starosta obce predniesol žiadosť Renáty Palovej o jednorázovú finančnú výpomoc vo výške 
300,-€ pre svoju zdravotne postihnutú dcéru Karin Palovú. Obecné zastupiteľstvo odporučilo 
starostovi obce žiadosť prešetriť a opätovne predložiť na prerokovanie OZ (všetci za). 
Starosta obce predniesol sťažnosť občanov Vinárskej ulice na nadmernú hlučnosť, ktorú 
spôsobujú nákladné autá prechádzajúce po uvedenej ulici. Občania uvedenej ulice poukázali 
na fakt, že ulica nemá verejné osvetlenie ani chodníky. Poslanci OZ sa zhodli, že tento stav sa 
bude riešiť komplexne spolu s Hlohoveckou ulicou vrámci investičných akcií. 
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Ing. Vladimír Macánek sa sťažoval  na hluk, ktorý spôsobujú nákladné autá firmy ENVI-
GEOS  Lužianky v skorých ranných hodinách.  Ignác Chudiak navrhol, aby sa hľadala nová 
náhrada za Annu Zelenákovú, ktorá varila občanom v KD pri oslavách a iných spoločenských 
podujatiach. Ignác Chudiak vyslovil nesúhlas s vyjadrením Ing. Beňa ohľadne skrátenia 
rozpočtu komisiám pri OZ. Uviedol,  že on pracuje v dobrovoľnom hasičskom zbore, a ten 
organizuje počas roka rôzne akcie a súťaže. 
Petr Frič v diskusii uviedol, že medzimestské autobusy nezatáčajú na parkovisko pred 
železničnou stanicou, ale stoja priamo na hlavnej ceste. Vystupujúci a nastupujúci sú tak 
priamo ohrození vozidlami, ktoré po ulici prechádzajú. K tomu názoru sa pripojila aj Mgr. 
Anna Oťapková. Jozef Pagačovič navrhol, aby sa táto situácia riešila s vedením Veolia Nitra. 
Náčelník obecnej polície Zbislav Oťapka informoval prítomných o súťaži na zriadenie 
kamerového systému v obciach, ktorú vypísalo MV SR ako prevenciu proti kriminalite. Štát 
prispeje obciam 80-mi % z celkových finančných nákladov a 20% zaplatí obec zo svojich 
zdrojov.  
Janka Sedláková uviedla, že je potrebné kontrolovať hospodárenie miestneho správcu 
farnosti. Milan Cabánek uviedol, že obec nemá dosah na jeho kontrolu, ale je potrebné 
napísať sťažnosť na Biskupský úrad  v Nitre, ktoré môže jeho hospodárenie skontrolovať. 
Jozef Hudec uviedol, že Nejedlého ulica je veľmi špinavá, osobné autá, ktoré navštevujú 
zdravotné stredisko, parkujú popri ceste a nedá sa tadiaľ prejsť. Ďalej uviedol, že je potrebné 
riešiť aj násyp medzi Nejedlého ulicou a riekou, nakoľko ľudia majú strach zo zaplavenia. 
Taktiež upozornil na nesvietiace verejné osvetlenie vo firme Nohel Garden, nakoľko lampa 
patrí obci. Janka Sedláková uviedla, že na Nejedlého ulici je potrebné osadiť spomaľovač. 
Matej Rehák navrhol, aby sa dohodlo s fy T-COM posilnenie internetovej siete, nakoľko táto 
bude o pár rokov nepostačujúca. 
Eva Čentéšová uviedla, že zamestnanci fy ENVI-GEOS Lužianky berú komunálny odpad aj 
bez lístkov. Takisto poukázala na to, že deti v hmotnej núdzi, keď nie sú v škole, nemali by 
dostať v školskej jedálni obed. 
Ing. Beňo uviedol, že na Vinárskej ulici pre pohostinstvom Daniela Buzášová-Hostinec pri 
Lipe stojí nepretržite plošina a tá poškodzuje obecný chodník. Milan Cabánek uviedol, že je 
potrebné rokovať s Ing. Čuboňovou o zmenách a doplnkoch č. 2 k územnému plánu obce. 
Od 21.15 hod. do 21.25 hod. bola prestávka. Po jej skončení obecné zastupiteľstvo schválilo 
návrh uznesení prvého riadneho zasadnutia OZ. 
 
  
 Starosta obce sa poďakoval prítomným za účasť a ukončil prvé riadne zasadnutie 
Obecného zastupiteľstva v Lužiankach. 
 
 
 
Overovatelia: 
 
       __________________   _________________ 
                            Ing. Vladimír Macánek      Martin Tonhauser  
 
 
 
 
 
 
Zapísala: Renáta Bírová 


